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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (11. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Gulyás Gergely miniszterelnökséget vezető miniszterhez

,,Mit tesz a kormány a zöldterületek megóvása érdekében Budapesten? 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ismert szisztematikus fakivágásokat végeznek a Városligetben az ún. Liget-projekt
keretében, ezáltal budapest legnagyobb zöldterületét teszi tönkre a budapesti városvezetés a
kormányzattal együttműködésben. A legfrissebb hírek szerint Hatszáz városligeti fát vehet ki a
védettség alól a Fővárosi Közgyűlés, így azzal lehet számolni, hogy ezeket kivágják.

A budapestiek természetes környezetének védelme kiemelt társadalmi érdek, ezért kérem, hogy
a helyzetet tisztázandó az alábbi kérdésekre válaszoljon:

1. Mit tesz a kormány a városligeti fakivágáok megakadályozása érdekében?
2. Milyen zöld stratégiája van az Ön minisztériumának felügyelete alá tartozó budapesti

beruházásokért felelős államtitkárságnak a Városliget vonatkozásában?
3. Általánosságban: az Ön szakmai álláspontja szerint kinek kedveznek a városligeti

fakivágások?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. július 30.

Csárdi Antal
(LMP) (


